



# Protokoll Styremöte Lp1 Lv6

## Närvarande

Ordförande:	Simon Nilsson
Vice ordförande:	John Hellgren
Kassör:	Simon Myrbäck
Informationsansvarig:	David Barker
Utbildningsansvarig:	Angelica Forss
Arbetsmarknadsansvarig:	Kajsa Malmberg

## 1. Formalia

- i. Ordförande Simon Nilsson förklarar mötet öppnat kl. 12:06.
- ii. Styrelsen godkänner dagordningen.
- iii. Föregående mötesprotokoll (Lp1 Lv5) godkänns.
- iv. Veckans PH-deltagare: Kristian för diverse roliga kommentarer.

## 2. Dagsformsrunda

David glömde sin matlåda.  
Allt annat är i sin ordning.

## 3. Meddelanden

Angelica meddelar att årskursrepresentant för Kf1 ska byta till K.

## 4. Beslutstagning/Uppföljning

ERNST har en äskning på upp till 2100kr för mat och dryck till en mentorskapskväll.

Styrelsen beslutar  
**att** bordlägga punkten till nästa möte.

## 5. Uppföljning av sektionsmötet

Det blev ingen vidare diskussion om mål och visioner, tanken är att påbörja diskussionen på nytt i samband med studentrösten med exempel på mål.



Under sektionsmötet valdes en ny valberedning. Styrelsen borde ha ett möte med dessa för att diskutera deras roll och arbete. Förslagsvis 13/10 eller 17/10.

## 6. Kommittékontakt

Under mottagningsutvärderingen framgick det att många kommittéer skulle vilja ha bättre kontakt med Styrelsen. Förslaget som ligger är att varje kommitté får en styrelsekontakt som träffas minst en gång i läsperioden samt en kommittékval (workshop eller bara häng) varje läsperiod.

Kontaktpersoner utdelas efter:

KAOS: Angelica Forss

KfKb6: Simon Nilsson

bØf: John Hellgren

KK: David Barker

GP: Simon Myrbäck

KfIK: Kajsa Malmberg

## 7. Mötesplanering

En tanke är att lägga in en ny del i arrangemangsfonden som blir som Z:s glädjefond. Detta är dock något att ta på ett framtida sektionsmöte.

## 8. Val av representation

## 9. Mötesplanering

Styret

10/10 Lunch med programansvariga

John

13/10 SU

14/10 AUBt

Angelica

14/10 AUBt

Simon Nilsson

15/10 KU



## 10. Mötesrapporter

John har varit på NU. De pratade om aspning och mottagning. Vissa sektioner har budgettak på hur mycket varje kommitté får lägga på sin aspning. Borde man utöka pHadderutbildningen? Priset på på gästpasset till pubrundan ska höjas till 40kr. Han har även haft fysisk skyddsronde. Det som framgick tydligast av enkäten var problem med temperatur och ventilation. Alla var glada över att skåpsfrågan äntligen är löst. Det ska testas att ställa in möbler i mellanbaren.

David har varit på IntU. De pratade om mål och delmål för internationella studenter. Det är viktigt att våga börja jobba i små steg. Kårledningen håller på jobba med en checklista över vilka problem det finns för internationella studenter som vill engagera sig i Kåren och hur man motverkar.

Simon Nilsson har varit på IRKB. Den nya prefekten var där. När institutionen delas blir det inga direkta strategiska förändringar, mer än att K-delen behöver lägga mer fokus på jämställdhet. De vill jobba för att snittet är 3,5 på alla kursenkäter och även att öka svarsfrekvensen.

## 11. Genomgång av att-göra-listan

”Tavelsudd” byts ut mot ”Penna + tvätta tavlan”

## 12. Kommande händelser

10/10 är det häng med kårledningen.

## 13. Post

Fakturor. Även en lapp från vaktmästeriet om att vi har fått ett paket (förhoppningsvis första hjälpen-grejer)

## 14. Övriga frågor

## 15. Mötets avslutande

Vice ordförande John Hellgren förklarar mötet avslutat kl. 13.55.